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1 Introductie 

In maart 2021 werd de atletencommissie van de Vlaamse atletiekliga opgericht. Deze commissie 
vertegenwoordigt de competitie atleten van cadet tot senior. Om de actiepunten van deze commissie 
te bepalen, werd een enquête opgesteld over belangrijke thema’s zoals de competitie, 
kampioenschappen, de clubs en atletiek tijdens covid-19. 

 Steekproef 

De enquête werd ingevuld door 450 atleten, ouders en trainers. Figuur 1 toont de verdeling van de 
deelnemers per geslacht over de verschillende categorieën. De cadetten werden het minst 
vertegenwoordigd en de meeste deelnemers behoren tot de senioren. Over het algemeen werd een 
mooie verdeling bekomen over de verschillende categorieën, gezien de ledenaantallen per 
categorie. Om geen vertekend beeld te krijgen van de noden van onze doelgroep, werden de 
resultaten van de groep ‘andere’ uit de resultaten gefilterd. Wel werd rekening gehouden met de 
antwoorden van deze groep op de open vragen. 

 

Figuur 1 - Verdeling deelnemers man/vrouw per categorie 

Net als de categorieën per geslacht werd ook gekeken naar de verdeling per provincie (Figuur 2) en 
per discipline (Figuur 3). Ook hier is een mooie verdeling te zien rekening houdend met de 
ledenaantallen per provincie en per discipline. 

 

Figuur 2 - Verdeling deelnemers per provincie 
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Figuur 3 - Verdeling deelnemers per discipline 
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2 Resultaten 

 Competitie 

De atleten van cadet tot en met senior nemen over het algemeen iets vaker deel aan regionale 
wedstrijden dan Flanders Cups (FC) en Athletics Classics Meetings (ACM) (Figuur 4 & Figuur 5). Bij 
de senioren is dit verschil echter erg klein, met scores van respectievelijk 55% en 45%. Bij de beloften 
zijn er zelfs meer atleten die deelnemen aan FC en ACM (55%). Bij de cadetten tot junioren is te 
zien dat dit verschil groter is. Hier zien we dat deze atleten nog vaker deelnemen aan regionale 
wedstrijden (72-60%).  

 
Figuur 4 - Verdeling deelname wedstrijden 

 
Figuur 5 - Verdeling deelname wedstrijden per categorie 

Er werd tijdens de enquête gepeild naar de tevredenheid over de FC en ACM. De resultaten hiervan 
vind je terug in Figuur 6. Over het algemeen kan men stellen dat de tevredenheid over de FC en 
ACM relatief hoog ligt met een gemiddelde score van 3,85 op 5. Zo zijn de atleten het meest tevreden 
over het niveau van de deelnemers en over de organisatie. Het uurrooster, het aantal reeksen en de 
sfeer scoren het minst goed. 
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Figuur 6 - Tevredenheid FC en ACM 

Ook uit de opmerkingen over deze wedstrijden kwam naar voren dat het uitgebreide en vaak 
uitlopende uurrooster en het aantal reeksen de zwakke punten zijn van deze organisaties. Het 
inkorten van het programma en het aantal reeksen zal zorgen voor een interessantere wedstrijd, wat 
ook de sfeer en de persbelangstelling ten goede zal komen. Daarnaast is ook het stijgende 
inschrijvingsgeld een struikelblok voor velen. Het blijft ook steeds belangrijk dat Belgische atleten op 
deze wedstrijden de kans krijgen om zich te tonen. Daarnaast lijkt het ons belangrijk dat de regionale 
meetings terug aantrekkelijker worden, zodat alle atleten kunnen deelnemen aan interessante 
wedstrijden op hun niveau. 

62,7% van de deelnemers denkt dat een wedstrijd organiseren per disciplinegroep (bv. een 
sprintmeeting, werpmeeting …) interessant kan zijn en 57,3% vindt dat er nog steeds wedstrijden 
per leeftijdscategorie moeten worden georganiseerd. Dit geldt voornamelijk voor de cadetten en 
scholieren. Al is het vaak ook interessant om wedstrijden in te delen op basis van prestaties, zodat 
iedereen aan een wedstrijd kan deelnemen met geduchte tegenstanders. 

Er werd ook gevraagd wat volgens de atleten zelf, de grootste uitdagingen zijn voor atletiek om te 
kunnen groeien als sport in Vlaanderen. Tabel 1 geeft deze resultaten weer. De zeven 
antwoordmogelijkheden worden onderverdeeld in drie categorieën: omkadering, 
mediabelangstelling en commerciële bereidheid. De drie grootste uitdaging zijn dat atletiek te weinig 
wordt weergegeven in de media, het feit dat atletiek niet interessant is voor commerciële partners de 
ontwikkelingsmogelijkheden en te weinig promotie van de sport met respectievelijk globale 
gewichten van 27,60%, 16,94% en 14,61%. Daarnaast spreekt atletiek ook te weinig aan bij jonge 
mensen (12,46%) en zijn er nog te weinig ontwikkelingsmogelijkheden en ondersteuning voor atleten 
(12,72%). De faciliteiten (8,45%) en gediplomeerde trainers (7,22%) en zijn de minst grote 
uitdagingen. 
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Tabel 1 - Uitdagingen voor atletiek om te groeien als sport in Vlaanderen (AHP beslissingsmodel) 

AHP beslissingsmodel – grootste uitdagingen voor atletiek om als 

sport te kunnen groeien in Vlaanderen 

Lokaal 

gewicht 

Globaal 

gewicht 

Mediabelangstelling 40,06%  

Atletiek wordt te weinig weergegeven in de media 68,89% 27,60% 

Atletiek spreekt te weinig aan bij jonge mensen 31,11% 12,46% 

Commerciële bereidheid 31,54%  

Atletiek is niet interessant voor commerciële partners 53,59% 16,94% 

Te weinig promotie/marketing van de sport 46,31% 14,61% 

Omkadering 28,39%  

Er zijn te weinig faciliteiten 29,77% 8,45% 

Er zijn te weinig ontwikkelingsmogelijkheden en ondersteuning voor atleten 44,79% 12,72% 

Er zijn te weinig gediplomeerde trainers 25,44% 7,22% 

 Kampioenschappen 

Naast de gewone competitie werden ook enkele vragen gesteld over de kampioenschappen. Over 
de vraag of er meer kampioenschappen op een centrale locatie moeten plaatsvinden, waren de 
meningen verdeeld. 50,9% denkt dat dit een goed idee is. 23,8% vindt dit misschien een goed idee, 
de overige deelnemers (25,3%) zien dit niet zitten. 62% van de meerkampers vond het een 
meerwaarde dat het Belgisch kampioenschap meerkamp in het koning Boudewijnstadion werd 
georganiseerd tijdens het Belgisch kampioenschap AC. 38% vond dit geen meerwaarde. Als er een 
livestream zou zijn van de kampioenschappen, laat 88,7% van de deelnemers weten dan hun 
vrienden en familie hiernaar zouden kijken. Dit is dus zeker iets waarover kan nagedacht worden. 

Ook werd er aan de atleten gevraagd of ze opmerkingen of ideeën hebben over de 
kampioenschappen. De atleten vinden het belangrijk dat er meer media aandacht is voor de 
kampioenschappen. Zo is het ook mogelijk om meer toeschouwers te lokken en zo ook meer sfeer 
te creëren. Social media is hier bijvoorbeeld een zeer sterk medium voor. Daarnaast is het ook 
belangrijk dat er extra horeca of randanimaties voorzien is voor de toeschouwers. De livestream van 
het KVV cadetten en scholieren was een succes, het zou zeer fijn zijn als dit de nieuwe standaard 
wordt voor de kampioenschappen. De bevraagden vonden ook dat de Belgische titel vaak weinig 
uitstraling heeft en stellen voor om eventueel ook de driekleur uit te reiken of een kampioenentrui. 

 De club 

Ook over de atletiekclubs werden enkele vragen gesteld. Zo blijkt dat 80% van de deelnemers traint 
bij een trainer van zijn/haar eigen club en 20% bij een andere trainer. Figuur 7 toont de mening van 
de deelnemers over de clubs over bepaalde stellingen in verband met sfeer en clubgevoel. Uit deze 
resultaten is af te leiden dat onze atletiekclubs over het algemeen erg goed scoren en de meeste 
atleten veel andere atleten kennen van hun club en vinden dat er veel sfeer en clubgevoel is 

 

Figuur 7 - Mening over de clubs 
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Daarnaast werd ook gevraagd waarom je lid bent van jouw club. In Tabel 2 worden de verschillende 
antwoordmogelijkheden onderverdeeld in drie categorieën: geografie, omgeving en ondersteuning. 
Het is duidelijk dat de geografie, met daaronder de locatie en accommodatie de belangrijkste reden 
is om lid te zijn van een club. De respectievelijke globale scores zijn 29,55% en 21,65%. Daarnaast 
is ook de clubomgeving zeer belangrijk. De trainingsgroep en vrienden (16,77%) en de trainers 
(14,31%) zijn naast de geografie de belangrijkste redenen om lid te zijn van een club. De minst 
belangrijke redenen om lid te zijn van een club zijn het lidgeld (6,67%) en de materiële en financiële 
ondersteuning (6,52% en 4,53%).  

Tabel 2 – Waarom ben je lid van jouw club? (AHP beslissingsmodel) 

75% van de deelnemers heeft interesse in een overkoepelende werking tussen clubs en atleten per 
provincie. Dit is ook iets waar we graag mee aan zouden willen werken. Zo hebben niet alle clubs 
een toptrainer voor elke discipline en zou een samenwerking tussen clubs kunnen zorgen dat 
iedereen bij een goede trainer terecht kan en kunnen trainers expertise uitwisselen. Daarnaast is het 
ook voor atleten erg motiverend om eens met atleten te trainen van hetzelfde of een beter niveau. 
Daarnaast is het ook belangrijk dat clubs openstaan voor deze overkoepelende samenwerking. 

Over de clubs werd ook nog gevraagd of de atleten nog opmerkingen of ideeën hadden over de 
clubs. De bevraagden vinden samenwerking tussen verschillende clubs een belangrijk punt. Zo 
kunnen atleten van verschillende clubs met eenzelfde niveau samen trainen wat het niveau van de 
atleten zal verbeteren. Daarnaast kunnen ook de trainers veel van elkaar leren. Ook lijkt het een 
goed idee dat kleinere clubs samen een meeting organiseren. De bevraagden haalden ook aan dat 
het belangrijk is dat de (jeugd)trainers een betere kennis hebben van de disciplines en dat er meer 
aandacht moet geschonken worden aan nieuwe trainingsinzichten (bv. coördinatie, breintraining, 
stabiliteit …). De werking van de clubs professionaliseren was ook een opmerking die vaker 
terugkwam, weliswaar zonder in te boeten op het clubgevoel. 

 Atletiek in tijden van corona 

Als laatste werd ook gepeild naar de situatie van de atleten tijdens de coronacrisis. Uit de resultaten 
blijkt dat veel atleten geen toegang hadden tot bepaalde faciliteiten (piste, krachtzaal …) en dus 
creatief moesten zijn om hun trainingen af te kunnen werken. Ook werd gekeken naar de motivatie 
en de traingingshoeveelheid van de atleten tijdens de pandemie. Uit de resultaten wordt duidelijk dat 
bij de cadetten de trainingshoeveelheid gedaald is en dat ook de motivatie sterk achteruit is gegaan. 
Bij de scholieren en de junioren is de trainingshoeveelheid grotendeels hetzelfde gebleven en zijn er 
evenveel atleten waarbij de trainingshoeveelheid gestegen is als gedaald. Als we bij deze 
categorieën naar de motivatie kijken, zien we wel dat de motivatie bij veel scholieren toch gedaald 
is, terwijl dit bij de junioren grotendeels gelijk is gebleven. Bij de beloften en senioren is de 
trainingshoeveelheid over het algemeen gedaald. Bij de senioren is er zelfs een relatief grote groep 
die veel minder getraind heeft dan normaal. De motivatie van deze twee categorieën is ook duidelijk 
gedaald ten opzichte van voor de pandemie. Het lijkt dus zeer belangrijk om te zorgen dat de 
motivatie van de atleten terug stijgt na deze moeilijke periode. Figuur 8 toont de verandering van de 
trainingshoeveelheid en motivatie, per categorie en discipline. Uit deze figuur wordt ook duidelijk dat 
er naast een verschil in categorie ook een groot verschil is tussen de disciplines. Over het algemeen 
zien we dat de trainingshoeveelheid van de atleten van de fond en halve fond minder gedaald is dan 
deze bij de werpers, wiens trainingshoeveelheid het sterkst gedaald is. Ook bij de springers en 
sprinters is de trainingshoeveelheid sterker gedaald dan bij de langere loopafstanden. Dit kan 
natuurlijk te maken hebben met het feit dat sprinters, werpers en springers meer nood hebben aan 
specifieke faciliteiten om hun trainingen af te werken dan de atleten van de fond en halve fond. 

AHP beslissingsmodel - Waarom ben je lid van jouw club Lokaal 

gewicht 

Globaal 

gewicht 

Geografie 51.21%  

Accommodatie 42,29% 21,65% 

Locatie 57,71% 29,55% 

Ondersteuning 11,05%  

Financiële ondersteuning 41,02% 4,53% 

Materiële ondersteuning 58,98% 6,52% 

Clubomgeving 37,75%  

Lidgeld 17,67% 6,67% 

Trainers 37,90% 14,31% 

Trainingsgroep/vrienden 44,43% 16,77% 
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Figuur 8 - Motivatiematrix tijdens Covid-19 

Over het algemeen heeft 18% van de atleten gedacht om te stoppen met atletiek. Bij 12% kwam 
deze gedachte soms op en 70% van de atleten heeft niet gedacht aan stoppen met atletiek tijdens 
de coronacrisis. Naast de trainingshoeveelheid en motivatie werd ook gevraagd of jouw club 
micromeetings of testwedstrijden organiseerde. 67% van de bevraagden gaf aan dat zijn of haar club 
een micromeeting organiseerde. Bij 33% van de bevraagden organiseerde de club geen 
micromeeting. 77% van de deelnemers gaf ook aan dat deze testwedstrijden of micromeetings een 
meerwaarde waren, aangezien ze zo de kans kregen om nog eens een wedstrijd te lopen. Als laatste 
werd nog gevraagd of er bepaalde zaken zijn die je na de pandemie graag zou willen behouden. 
Hoewel vele niet-elite atleten zich in de steek gelaten voelden tijdens de corona pandemie en ze 
terug willen naar hoe het voordien was, zijn er toch enkele zaken die behouden kunnen blijven. Vele 
atleten vonden de kleinere meetings een meerwaarde. Dit kan interessant zijn qua uurrooster en 
voor sommigen zorgt dit voor minder stress en is het een kleinere stap om deel te nemen aan 
competitie. Ook vinden sommige atleten micromeetings interessant waarbij plaatselijke atletiekclubs 
samenwerken. Er werd ook gevraagd naar een goedkoper tarief voor het huren van het provinciaal 
materiaal voor micromeetings. Daarnaast zijn ook de voorinschrijvingen en atletiek.nu iets wat veel 
atleten een meerwaarde vinden. De bevraagden vonden ook de minder strengen limieten voor 
internationale kampioenschappen iets wat behouden mag blijven na de pandemie. Dit werkt namelijk 
zeer motiverend. Op trainingsgebied lijkt het de bevraagden interessant toegang te hebben tot de 
faciliteiten, zodat je af en toe een training zelfstandig kan uitvoeren. Ook de kleinere trainingsgroepen 
werd vaak als meerwaarde gezien. 

Daling

Stijging

Daling Stijging
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Trainingshoeveelheid

Motivatiematrix tijdens Covid-19

Fond Cadetten

Halve fond Scholieren

Springen Junioren

Sprint/horden Beloften

Werpen Senioren
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3 Besluit 

In het besluit willen we als atletencommissie bepaalde adviezen en suggesties geven die het vaakst 
door de bevraagden werden aangegeven. Deze adviezen en suggesties gaan enerzijds over de 
wedstrijden en anderzijds over het clubgebeuren. 

 Wedstrijden 

De verschillende wedstrijden werden per niveau ingedeeld (Figuur 9). Per niveau worden er 
verschillende aanbevelingen gegeven, startend bij de regionale wedstijden en zo omhoog werkend 
tot aan het BK. Adviezen die worden gegeven voor wedstrijdniveaus onderaan de piramide, kunnen 
ook gelden voor de niveaus hoger in de piramide. Voor de wedstrijden kunnen deze adviezen vaak 
onderverdeeld worden in vier categorieën: Sfeer en toeschouwers, deelnemers, competitie en media 
aandacht. Het lijk ons handig als er een kalender kan voorzien worden met zowel de wedstrijden in 
Vlaanderen als in Wallonië, zodat je alle wedstrijden op één kalender kan terugvinden.  

 

Figuur 9 - Overzicht type wedstrijden 

 Regionale wedstrijden 

Uit de enquête blijkt dat er meer aandacht mag worden besteed aan de regionale wedstrijden. Deze 
wedstrijden kunnen eventueel ook gekoppeld worden aan lokale organisaties, zodat het meer een 
volksgebeuren wordt en er kan beroep gedaan worden op een lokale radio- of televisiezender. 
Daarnaast lijkt het ook belangrijk om meer structuur te creëren in de organisatie van de wedstrijden, 
zodat er een goede spreiding is van disciplines en locaties. 

 Provinciale kampioenschappen 

Over de provinciale kampioenschappen werden over het algemeen weinig adviezen en opmerkingen 
gegeven. Al is het hier ook interessant om voor meer reclame en media aandacht te zorgen door 
bijvoorbeeld een lokale radio- of televisiezender te contacteren. 

 Vlaamse kampioenschappen 

Ook voor het Vlaams kampioenschap vonden de bevraagden dat er meer media aandacht kan zijn. 
Dit zou verwezenlijkt kunnen worden door een livestream of beeldmateriaal aan te bieden. Ook kan 
er een lokale sponsor naast Allianz worden gezocht, die bijvoorbeeld kan zorgen voor een 
kleinigheidje voor de atleten (bv. drankje, drinkbus …). 
 

Belgisch 
kampioenschap

Flanders Cup

Provinciaal Kampioenschap

Regionale wedstrijden

Athletic Classics 
Meetings 

Vlaams 
Kampioenschap 
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 Athletic Classics Meetings 

De Athletic Classics meetings zouden toegankelijk moeten blijven voor alle atleten en 
voorinschrijvingen mogen behouden blijven, maar moeten niet verplicht zijn. Er kan bijvoorbeeld wel 
korting gegeven worden als een atleet zich op voorhand inschrijft. Ook hier is media aandacht een 
belangrijk punt en zou er een webpagina over de ACM kunnen gemaakt worden op atletiek.be (zie 
webpagina FC die al bestaat). Daarnaast lijkt het ook interessant dat de ACM een unique selling 
point hebben om atleten aan te trekken. Een voorbeeld hiervan is de Gouden 3000m van AS RIEME. 
Er zou ook een regelmatigheidscriterium rond de ACM kunnen gemaakt worden. Bijvoorbeeld 
deelname aan verschillende werpnummers (kogel, discus en speer) op verschillende ACM en zo de 
beste all round werper van het ACM circuit bepalen.  

 Flanders Cups 

Op de Flanders Cups kan nog gewerkt worden aan de sfeer en het aantrekken van toeschouwers. 
Dit zou bijvoorbeeld gedaan kunnen worden door het regelen van (gezonde) eetkraampjes of 
foodtrucks of door het aanbieden van een initiatie atletiek voor de toeschouwers. Daarnaast kan er 
als tussendoortje tijdens de wedstrijden AC ook een jeugdaflossing worden georganiseerd. Dit brengt 
een leuke sfeer en zorgt voor extra toeschouwers. Ook kunnen er speciale reeksen georganiseerd 
worden: bijvoorbeeld een atleet tegen toeschouwer die voorsprong krijgt, lokale ondernemers, 
speciale uitdagingen, bv’s of reeksen met sponsoring van lokale sponsors. 
 
De FC kunnen zeker ook wat meer media aandacht gebruiken. Tips hiervoor zijn het gebruik van 
sociale media, tussendoor interviews doen met de atleten, een kleine persconferentie houden en 
een livestream verzorgen. Ook is het interessant om voldoende foto’s en filmpjes te hebben van de 
verschillende wedstrijden, zodat deze nadien op sociale media gepost kunnen worden of dat er een 
recap kan gemaakt worden van de hoogtepunten van de wedstrijd. Dit zorgt voor en opbouw naar 
de volgende FC. Ook kan er een programmaboekje met voorbeschouwing voorzien worden in 
fysieke druk. 
 
Om het niveau van de FC omhoog te krikken, lijkt het ook nuttig om (geen al te strenge) limieten in 
te voeren en eventueel de verplichte voorinschrijving te behouden. Wel met dezelfde einddatum voor 
alle FC, bijvoorbeeld 4 à 5 dagen op voorhand. Daarnaast zou er een bepaald percentage vastgelegd 
kunnen worden om het maximaal aantal buitenlanders te bepalen, zodat Belgische atleten voldoende 
kansen krijgen en er ook voldoende aandacht gaat naar de Belgische atleten. Ook zou het 
interessant zijn als het toegelaten is om in je gesponsorde tenue te lopen. 
 
Voor de competitie is het interessant om het uurrooster te beperken en om eens te bekijken of het 
mogelijk en interessant is regelmatigheidscriteria in te voeren. Belangrijk is ook dat er voldoende 
afwisseling is van disciplines op de verschillende FC, dat de A/B/C bonussen eens worden 
herbekeken en dat er voldoende aandacht is voor alle disciplines, ook kampnummers.  

 Belgische Kampioenschappen 

Bovenaan in de piramide staat nog het Belgisch kampioenschap. Ook hier hebben we enkele tips 
voor het verbeteren van de sfeer en het aantrekken van toeschouwers. Voor het BK AC lijkt het 
interessant om de jeugdatleten (tot miniem) gratis toegang te geven en op zondag eventueel een 
aflossing te organiseren voor miniemen of pupillen. Deze kinderen nemen allemaal hun ouders mee 
en blijven hopelijk ook kijken naar de wedstrijden, zeker als er voldoende horeca en randanimatie 
wordt voorzien en een signeersessie van de vedetten. Misschien kunnen deze atleetjes ook een 
meet and greet winnen met een topatleet. Er kan ook een programma voorzien worden op hard 
papier dat zodanig geplooid kan worden, dat er een klapper van gemaakt worden om de atleten aan 
te moedigen. Ook een VIP ruimte lijkt ons een goed idee. 
 
Om meer media aandacht te verkrijgen voor het BK stellen we dezelfde zaken voor als voor de FC.  
Voor de competities zelf lijkt het interessant om voor de sprintnummers een A en B finale te 
organiseren en dat een BK steeds op een piste met 8 banen rond wordt georganiseerd. Indien een 
club het BK estafette organiseert, lijkt het ook belangrijk dat er een voldoende groot podium wordt 
voorzien zodat alle ploegen erop passen. 
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 Clubs 

Naast de wedstrijden werden er door de atletencommissie ook adviezen gevormd rond de 
clubwerking in Vlaanderen.  

De samenwerking tussen clubs is erg belangrijk en zou meer gestimuleerd moeten worden. Zo 
kunnen atleten van eenzelfde niveau van verschillende clubs samen trainen, zie provinciale 
trainingen bij de jeugd. Bepaalde clubs hebben bijvoorbeeld geen speerwerptrainer. Hier lijkt het ons 
erg interessant dat deze club kan samenwerken met een club die wel een speerwerptrainer heeft. 
Kleinere clubs zouden ook samen wedstrijden kunnen organiseren. 
 
Daarnaast hebben we ook nog enkele ideeën in verband met de clubwerking in het algemeen. 
Wanneer een atleet de overstap maakt van miniem naar cadet en ze eventueel voor een bepaalde 
disciplines moeten kiezen, is het belangrijk dat de club de atleten goed informeert en begeleidt bij 
het maken van deze keuze en bij deze overstap. Ook wanneer een atleet na het middelbaar verder 
gaat studeren is een goede begeleiding noodzakelijk. Daarnaast lijkt het ook interessant om te 
werken aan de professionalisering van de clubs, zonder te veel in te boeten in het clubgevoel.  
 
Als laatste waren er nog enkele ideeën in verband met de trainers. Het lijkt ons belangrijk dat trainers, 
van verschillende clubs, ideeën uitwisselen en dat trainers voldoende gemotiveerd worden om 
bijscholingen te volgen, zodat ze nieuwe trainingsinzichten kunnen toepassen.  
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Bijlage 

Bijlage A – dekkingsgraad enquête 

Tabel 3 - Dekkingsgraad enquête (leden data 2021) 

Provincie Geslacht CAD SCH JUN 
BEL / 
SEN 

Antwerpen 
M 0,85% 4,89% 6,67% 12,90% 

V 1,61% 1,05% 4,20% 6,64% 

Limburg 
M 0,98% 5,63% 5,80% 6,35% 

V 1,30% 8,00% 11,63% 9,89% 

Oost-
Vlaanderen 

M 2,30% 5,50% 7,69% 11,24% 

V 1,09% 7,80% 10,57% 10,00% 

Vlaams-Brabant 
M 2,03% 0,72% 5,88% 7,17% 

V 2,01% 3,05% 4,00% 7,69% 

West-
Vlaanderen 

M 0,54% 6,72% 5,26% 6,81% 

V 1,09% 1,60% 6,35% 6,06% 

 

 


